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Møteprotokoll 
for 

Arbeidsmiljøutvalet 
 
Møtedato: 11.11.2021 
Møtestad: Møte vart halde på Teams 
Møtetid: 14:00 - 15:00 
 
 

   
  

Møtedeltakarar Parti 

Jan Torry Sande  

Lisbeth Stuberg  

  
 

Møtedeltakarar vara Parti 

Bjarte Villanger  

 
 

Forfall meldt frå følgjande medlemmar: Parti 

Dagrun Gunnarson  

Gjermund Hagesæter  

Torild Knappen Kahrs  

Øyvind Tolleshaug  

 
  

 

 
 
 
Følgjande frå administrasjonen møtte: 
Kristin Handeland  
 
 
  



 

 

 
Sakliste 

 
Saknr Tittel 
007/21 Godkjenning av møteinnkalling og sakliste 
008/21 Godkjenning av møtebok 
009/21 Gjennomgong av avviksmeldingar om arbeidsmiljø i perioden 21.04.21 - 29.10.21 
010/21 Kommunebudsjett 2022 og økonomiplan 2022-2025 
 
  



 

 

 
007/21: Godkjenning av møteinnkalling og sakliste 
 
Arbeidsmiljøutvalet  11.11.2021 
 
Kommentar til innkalling, foreslått av Jan Torry Sande,  
Utvalet er bekymra for oppmøtet i dette møtet. Det er ikkje godt nok at berre tre stiller i møtet der 
budsjettet skal handsamast. Møtet vert likevel gjennomført grunna tidsfrist for handsaming av 
budsjett. 
 
 
Behandling: 
 
 
AMU - sak 007/21 Vedtak: 
 
Utvalet er bekymra for oppmøtet i dette møtet. Det er ikkje godt nok at berre tre stiller i møtet der 
budsjettet skal handsamast. Møtet vert likevel gjennomført grunna tidsfrist for handsaming av 
budsjett.  

Møteinnkalling og sakliste vert godkjent.  

Samrøystes vedteke.  

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
008/21: Godkjenning av møtebok 
 
Arbeidsmiljøutvalet  11.11.2021 
 
 
Behandling: 
 
 
AMU - sak 008/21 Vedtak: 
 
Møtebok frå sist møte vert godkjent. 

Samrøystes vedteke.  

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
009/21: Gjennomgong av avviksmeldingar om arbeidsmiljø i perioden 21.04.21 - 29.10.21 



 

 

 
Arbeidsmiljøutvalet  11.11.2021 
 
 
Behandling: 
 
 
AMU - sak 009/21 Vedtak: 
 
Arbeidsmiljøutvalet tek oversikt over avviksmeldingar frå 21.04.21 – 29.10.21 til orientering. 

Samrøystes. 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
010/21: Kommunebudsjett 2022 og økonomiplan 2022-2025 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Arbeidsmiljøutvalet  11.11.2021 
 
Kommentar til budsjett, foreslått av Jan Torry Sande,  
AMU ønskjer at det vert byrja ein prosess mot å samle dei tilsette i administrasjonen i første 
etasje i Gamlebankjen. Årsaka er at inneklimaet i "kommunehuset" er blitt mykje dårlegare dei 
siste åra. Ei forklaring på at inneklimaet er verre no er hyppige lekkasjeproblem ved nedbør. 

Skulen har teke relativt store budsjettkutt dei siste åra. Det er lagt opp til eit ytterlegare kutt på 
500000 kr for 2022. AMU er bekymra for at dette kuttet vil medføre negative konsekvensar for 
drifta, og arbeidsmiljøet. 

 
 
Behandling: 
 
 
AMU - sak 010/21 Vedtak: 
 
Kommunebudsjett 2022 og økonomiplan 2022-2025 vert vedteke med  to endrinagar:  

AMU ønskjer at det vert byrja ein prosess mot å samle dei tilsette i administrasjonen i første etasje i 
Gamlebankjen. Årsaka er at inneklimaet i "kommunehuset" er blitt mykje dårlegare dei siste åra. Ei 

 

 



 

 

forklaring på at inneklimaet er verre no er hyppige lekkasjeproblem ved nedbør. 

Skulen har teke relativt store budsjettkutt dei siste åra. Det er lagt opp til eit ytterlegare kutt på 
500000 kr for 2022. AMU er bekymra for at dette kuttet vil medføre negative konsekvensar for drifta, 
og arbeidsmiljøet. 

Samrøystes vedteke.  

 

 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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